
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 537
Kan ministeren bekræfte, at hvis der lægges et separat nyt biogasnet fra biogasanlæg-
gene parallelt med det nuværende gasnet ud til industrivirksomhederne, så belastes 
virksomhederne ikke af de nye CO2-afgifter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carsten Kissmeyer 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Kissmeyer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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